Grade 2 Unit 10
Vocabulary
Hill: tepe
Desert: çöl
Mountain: dağ
Lake: göl
Beach: sahil/ kumsal
Island: ada
Sea: deniz
River: nehir, akarsu
Forest: orman
Jungle: orman
Forest çok fazla ağaç cinsinin olmadığı bir yeri tabir ederken kullanılır, jungle ise balta girmemiş ormanlar denebilir, sarmaşık, zehirli bitkiler, farklı cinste ağaçların bulunduğu alanlar için kullanılır.

Comparatives 
(slaytlara bakınız  )
İki şeyi kıyaslamak için kullanılan bir yapıdır.

Ayşe Fatma’dan daha uzundur.
Ayşe is taller than Fatma.

Ayşe Fatma’dan daha güzeldir.
Ayşe is more beautiful than Fatma.

Gördüğün üzere “-er than” veya “more … than” ekleyerek iki şeyi kıyaslayabiliyorsun. Eğer ki kelimemiz kısaysa yani tek heceliyse “-er than” eklemen yeterli. Eğer ki kelimemiz çok heceliyse yani birden fazla heceliyse yani UZUN bir kelimeyse “more… than” yapısını kullan.



	Tek heceli
	“-er than” ekle
	High
	Higher than

	Çok heceli
	“more… than” ekle
	Beautiful
	More beautiful than

	Düzensizler 
	Kelime değişiyor
	Good (iyi)
Bad (kötü)
Far (uzak)
	Better than (daha iyi)
Worse than(daha kötü)
Further than(daha uzak)



	“er” ekle
	Cheap
	Cheaper

	-e ile bitenlere sadece -r ekle
	Large
	Larger

	Son iki harf sesli + sessiz ise sonunu double yap
	Hot
	Hotter 



ÖZNE + FİİL + GERİ KALANLAR
Dağlar çöllerden daha soğuktur.
Mountains are colder than deserts.

Istanbul Ankara’dan daha büyüktür.
Istanbul is bigger than Ankara.

Ali Kerem’den daha uzundur.
Ali is taller than Kerem.

Bu yılan o yılandan daha tehlikelidir.
This snake is more dangerous than that snake.
 
Istanbul Adana’dan daha kalabalıktır. (crowded)
Istanbul is more crowded than Adana.

Mercedes Opel’den daha pahalıdır.
Mercedes is more expensive than Opel. 


Opel Mercedesten daha ucuzdur.
Opel is cheaper than Mercedes.

Bu araba o arabadan daha iyidir.
This car is better than that car.

Bu araba o arabadan daha kötüdür.
This car is worse than that car.

Istanbul Mersin’den daha uzaktır.
Istanbul is further than Mersin.

Vocabulary
Extreme: very great in degree (aşırı derecede)
Fur: the soft hair that covers the body of some animals (kürk)
Inhabited: a place that is inhabited is a place that has people living in it (ikamet edilen yer)
Remote: far away from other cities, towns or people (uzak) (remote control: uzaktan kumanda)
Survive: to continue to exist, especially in a difficult or dangerous situation (hayatta kalmak)

Superlatives
(slaytlara bakınız)
EN lerden bahsederken kullanılır. 

O sınıftaki en uzun erkektir. 
He is the tallest boy in the class.  

O sınıftaki en güzel kızdır.
She is the most beautiful girl in the class. 


	Tek heceli
	“the + est” ekle
	Cold
	The coldest

	Çok heceli
	“the most….” Ekle
	Beautiful 
	The most beautiful

	Düzensizler 
	Kelime değişiyor
	Good (iyi) 
Bad (kötü) 
Far (uzak) 
	The best (en iyi)
The worst (en kötü) 
The furthest (en uzak)



	“er” ekle
	Cheap
	Cheapest

	-e ile bitenlere sadece -r ekle
	Large
	Largest

	Son iki harf sesli + sessiz ise sonunu double yap
	Hot
	Hottest



FARKETTİYSEN HEPSİNİN BAŞINDA “THE” MUTLAKA KULLANILIYOR!

Ankara Mersinden daha soğuktur. Mersin Adana’dan daha soğuktur. Ankara en soğuktur.
Ankara is colder than Mersin. Mersin is colder than Adana. Ankara is the coldest.

Adana Mersinden daha sıcaktır. Mersin Ankaradan daha sıcaktır. Adana en sıcaktır.
Adana is hotter than Mersin. Mersin is hotter than Ankara. Adana is the hottest.

Ayşe Fatmadan daha güzeldir. Ece Ayşeden daha güzeldir. Ayşe en güzeldir.
Ayşe is more beautiful than Fatma. Ece is more beautiful than Ayşe. Ayşe is the most beautiful.

Ali’nin notu Kerem’in notundan daha iyidir. Mert’in notu Ali’nin notundan daha iyidir. Mert’in notu en iyidir.
Ali’s mark is better than Kerem’s mark. Mert’s mark is better than Ali’s mark. Mert’s mark is the best.

Bu kitap o kitaptan daha kötüdür. Kırmızı kitapsa en kötüdür.
Bad-worse than- the worst
This book is worse than that book. The red book is the worst.



Mersin Tarsustan daha uzaktır. Ankara en uzaktır.
Far-further than- the furthest
Mersin is further than Tarsus. Ankara is the furthest.

Sayfa 95 –D- ye bakabiliriz.
Sayfa 96 -D- ye bakınız.

Vocabulary
Hiker: uzun yürüyüş yapan kimse
Nature: doğa
Survive: hayatta kalmak
The wild: vahşi doğa

Verb TO + INFINITIVE
Birçok fiil devamında “to” ile başka bir fiille bağlanır.
I plan to go to Rome  OLUR.
I plan going to Rome  OLMAZ.
I plan go to Rome  OLMAZ.

Decide (karar vermek) I decided to go hiking in the mountains.
Forget (unutmak) Don’t forget to do your homework. 
Help (yardım etmek) My brother helped me to finish my homework.
Learn (öğrenmek) They learn to drive the car
Need (ihtiyacı olmak) I need to travel
Plan (plan yapmak) I plan to go to Rome this summer
Prefer (tercih etmek) I prefer to travel by car
Remember (hatırlamak) Please remember to turn off the light
Try (denemek) I try to sleep early
Want (istemek) I want to drink coffee
ÖNEMLİ!
Şimdiye kadar tamam…fiiller arasına TO koyuyoruz ancak öyle kelimelerimiz var ki onlardan sonra mecburen -ing takısı gelir, yani iki fiili “to” ile bağlamazsınız ama ilk fiilden sonra gelen ikinci fiile -ing takısı eklersiniz:
I enjoy to sleep (YANLIŞ)
I enjoy sleeping (DOĞRU)

I keep to study (YANLIŞ)
I keep studying (DOĞRU) (Çalışmaya devam ediyorum)

YANİ “ENJOY” VE “KEEP” KELİMELERİ İSTİSNADIR VE KENDİNDEN SONRA BİR FİİL GELİRSE -İNG TAKISI ALIR 

Phrasal Verbs (deyimsel fiil)
Give up: pes etmek (don’t give up on us: bizden vazgeçme)
Put on: giyinmek (he put on his clothes two hours ago)
Find out: keşfetmek, bulmak, öğrenmek (I found out the secret)
Set off: yola çıkmak, hareket etmek (he set off for Istanbul yesterday)
Look for: aramak, bulmaya çalışmak (I look for my keys, I can’t find them)

Vocabulary
Spring: ilkbahar
Summer: yaz
Autumn / Fall: sonbahar
Winter: kış
Cloudy: bulutlu
Cold: soğuk
Foggy: sisli
Hot: sıcak
Rainy: yağmurlu /It’s raining / It’s rainy
Snowy: karlı /It’s snowing / It’s snowy
Sunny: güneşli
Windy: rüzgarlı

Vocabulary
Lamp: lamba
Blanket: battaniye
Raincoat: yağmurluk
Matches: kibritler
Energy bar: besleyici ve proteince zengin bar
Penknife: çakı
Compass: pusula
Phone: telefon
Torch: el feneri
Backpack: sırt çantası
A pair of walking boots: bir çift yürüyüş / tırmanma botu
Tent: çadır
First aid kit: ilk yardım çantası
Small camping stove: küçük kamp ocağı

Functional Language
Sayfa 98 teki aktiviteye mutlaka bakın.

Writing 
1) Slaytlardan ADVERBS OF MANNER konusunu işleyelim
2) Sayfa 169 a bakınız 
3) Review kısmını da yapınız 


Adverbs of Manner
Ayşe dikkatli bir insandır.
Ayşe is a careful person.

Ayşe dikkatli bir şekilde araba kullanır.
Ayşe drives the car carefully.

Careful: dikkatli
Carefully: dikkatli bir şekilde
Yani -ly: bir şekilde anlamı veriyor.

Ayşe drives the car carefully.
Buradaki cümleye baktığın zaman “carefully” hem cümlenin sonunda kullanılmış hem de bir fiilden (drive: sürmek) sonra kullanılmış. 
Peki hocam carefully yi sadece cümle sonunda mı kullanırız? Hayır arkadaşlar! Cümle başına da atabilirsin, ortasına da sonuna da...
Carefully, she drives the car.
She carefully drives the car.
She drives the car carefully.

Gördüğün üzere cümlenin üç ayrı yerinde de kullanılabiliyor. Ama EN ÇOK CÜMLE SONUNDA GÖRÜRSÜN.
Unutmaman gereken 2 şey var:
1. Bu -ly lileri (carefully gibi) en çok cümlenin sonunda görmen,
2. Bunları bir FİİLDEN SONRA görmen.

Önemli! -ly eklemek için sadece kelimenin cümlenin sonunda olmasına odaklanmayın. Asıl önemli olan, kelime bir FİİLDEN sonra mı ona bakın. Fiilden sonraysa -ly eklidir.
Düzenliler 
· Sonuna –ly eklenenler:
Slow-slowly (yavaş- yavaş bir şekilde)
Clear-clearly (net – net bir şekilde) örnek: He is a clear person (o net bir insan)
					He explained it clearly (o net bir şekilde açıkladı)
Careful-carefully (dikkatli – dikkatli bir şekilde)

· Son hecesi değişenler
Easy-easily (kolay- kolay bir şekilde)
Terrible-terribly (korkunç – korkunç bir şekilde) kötü anlamında

Düzensizler
Good- well (iyi- iyi bir şekilde) (she is a good person / she sings well)
Fast-fast (hızlı- hızlı bir şekilde) (she is a fast person / she drives fast)
Hard-hard (zor- zor bir şekilde)
Early- early (erken – erken bir şekilde)
Late-late (geç- geç bir şekilde)

ÖZETLE, KELİMEMİZ BİR FİİLDEN SONRA GELİYORSA -LY Lİ OLACAK. DÜZENSİZSE DE İKİNCİ HALLERİ OLACAK!
